



Referat bestyrelsesmøde mandag den 23.09.2024 kl 20.00-23.57 hos Torkild

- Kristiansbakken 24, 8660 Skanderborg.

Deltagere: Torkild Salling, Niels C Christensen, Bjarne Rasmussen, Kai S. Munk (ref)

Speciel inviteret: Allan Andersen (holdleder ligaholdet)

Deltager via Teams: ingen

Afbud: Erik Grønkjær, Nicolai Brondt, Nicolai Löwenstein, Allan Andersen

Dagsorden:

0. Desværre måtte Nicolai L og Allan melde afbud på dagen, hvorfor bestyrelsesmødet blev noget anderledes end planlagt.
1. Opfølgning på referat af 15.08.2024
 - a. Ingen kommentarer
2. Ligaholdet
 - a. Målsætningen for 2024/25
 - i. Det er målsætningen at førsteholdet skal spille om at blive danmarksmestre. Bestyrelsen mener vi har holdet til det.
 - b. Hvilke forstærkninger har vi brug for, for at opfylde målsætningen.
 - i. Vi anser det ikke for nødvendigt at forstærke holdet, med mindre der opstår frafald.
 - c. Økonomiske rammer for holdet
 - i. Vi diskuterede de økonomiske rammer for 1. holdet, og vi har økonomien på plads.
 - d. Hvordan skaber vi ejerskab til holdet og klubben.
 - i. Det er væsentligt at det er interessant for alle parter. Forslag til bestyrelsen er meget velkommen, så venligst skriv/ring med forslag.
 - e. Ønsker til holdet ved evt. topresultat
 - i. Ved et eventuelt topresultat ønsker vi at fejre det med holdet i Skanderborg. Rammerne for dette aftales senere.
3. Holdtilmeldinger 6. hk
 - a. Holdopstilling skal indsendes sammen med holdtilmeldingen
 - b. I år er spilleugerne 44,47,50,2,5,8 og 10. Mesterrækken spiller om søndagen.
 - c. Mesterrækken - tilmelding senest 27/9
 - i. Oplæg til 2. holdet blev diskuteret, og Niels vil koordinere opstillingen med Colin (som er holdleder for 2.holdet). Niels vender tilbage til Torkild omkring endelig tilmelding senest 27/9.
 - d. Øvrige rækker - tilmelding senest 2/10
 - i. Oplæg til 3.holdet blev diskuteret, og Torkild vil koordinere opstilling med Morten (som er holdleder for 3.holdet). Torkild sørger for tilmelding senest 2/10.
 - ii. Oplæg til 4.holdet blev diskuteret, og Bjarne Rasmussen vil koordinere opstilling med Axel (som er holdleder for 4.holdet). Bjarne vender tilbage til Torkild omkring endelig tilmelding senest 2/10.



SKANDERBORG SKAKKLUB

- iii. Oplæg til 5. holdet blev diskuteret, og Torkild koordinerer opstilling med Hans Skovhus (som er holdleder for 5.holdet). Torkild sørger for tilmelding senest 2/10.

4. Økonomi

- a. Bestyrelsen skal som det første checke kontoen i Nordea.
 - i. Det blev igen gjort.
- b. Regnskab
 - i. GM turneringen
 - Turneringen gav et forventet underskud på 9.000kr.
 - ii. EMT turneringen
 - Turneringen gav et overskud på ca. 4.000kr
- c. Kontingenter
 - i. Kontingentopkrævninger er udsendt. Kontingentet blev ikke forhøjet i år, selvom DSU har hævet medlemskontingentet.

5. Bestyrelsesarrangement

- a. Uge 46 i Megeve afholder vi en innovationstur (13.-17.November).
- b. Planlægning af turen
 - i. Hvem kommer hvornår og rejser hjem hvornår.
 - 1. Niels Christian og Torkild kan køre.
 - 2. Der er nok sne dernede, så vi kan også komme til at stå på ski.
 - 3. Vi forventer at køre tidligt den 13. November
- c. Temaer for innovationsturen kunne være:
 - i. Klubbens værdigrundlag (Vision og mission)
 - ii. Nye mål
 - iii. Ajourføring af vore retningslinjer
 - iv. Næste års aktiviteter
 - v. Sponsorarbejde strategier og ansvarlige.

6. Skanderborg Skakskole

- a. Efter sommerferien vil vi forsøge at reklamere på de digitale medier – Nicolaj L vil hjælpe Bjarne hermed.
- b. Bjarne snakker med Lars Husted omkring muligheder for udvikling af børneskakken til børnene.

7. Turneringsplan og Kalender

- a. Torkild opdaterer kalenderen omkring Ligaholdets kampe. Når datoerne for de øvrige hold er kendt (og ikke kun ugerne) opdateres kalenderen hermed.

8. Boblberg

- a. En APP for fællesskaber. Vi oprettes med beskrivelse og link som er på Fritidsportalen. Det kigger Torkild på.

9. Emneaften om Bent Larsen

- a. Var det en ide at få Jan Løfberg eller Per Andreasen til en emneaften om Bent Larsen, nu hvor den nye bog er udkommet på Løfbergs forlag.- Nicolai L følger op herpå.
- b. Bestyrelsen vil efterfølgende overveje et tidspunkt efter sommerferien, og omfanget..

10. Multiparken

- a. Vi skal have lavet en aftale med lederen af Multiparken omkring placering af skakborde. Vi skal have søgt Funding hertil, og vi skal have nogen til at "designe" bordene. Vi har følgende fra Køge:



SKANDERBORG SKAKKLUB



Vi snakker med Køge om dette, og måske kan vi overveje tilsvarende opsat ved Multiparken; vi skal slf have aftalt det med Multiparken og søgt om funding hertil. Torkild og Kai tager kontakten.

11. Bykampen mod Silkeborg,
 - a. Det var en dejlig dag ved det nye bibliotek i Silkeborg, også selvom Skanderborg tabte.
12. Dialogmøde for folkeoplysende foreninger
 - a. 9. oktober 17.30-21.00 i Borgernes Hus i Veng, primært omkring ungeudvalg. Bjarne overvejer at deltage.
13. Eventuelt
 - a. Bjarne snakker med biblioteket omkring mulighed for at stille de gamle træbrikker op i Kulturparken.
14. Næste møde
 - a. Næste møde den 28. November kl 19.00.